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Pan Rafał Markwant
Radny 
Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na Pańską interpelację z dnia 3 lutego 2023 r. w sprawie 
stadionu Widzewa i relacji Widzew Łódź S.A., Miejskiej Areny Kultury i Sportu sp. z o.o. 
oraz Miasto Łódź, po zasięgnięciu w tym zakresie stanowiska m.in. MAKiS sp. z o.o. 
informuję, co następuje:

1. Miejska Arena Kultury i Sportu Sp. z o.o. nie zawierała z Widzewem Łódź S.A. 
umowy dzierżawy, której przedmiotem byłby Stadion Miejski przy 
al. Piłsudskiego 138 w Łodzi.

2. MAKiS sp. z o.o. oraz Miasto Łódź nie posiada umowy ani porozumienia , które 
regulowałoby nieodpłatne świadczenie usług przez Widzew Łódź SA na rzecz 
MAKiS sp. z o.o., czy Urzędu Miasta Łodzi, związanych z organizacją meczów 
piłki nożnej. 

3. Widzew Łódź S.A. nie świadczy odpłatnych ani nieodpłatnych usług na rzecz 
MAKiS sp. z o.o., jak również Miasta Łodzi, a prawo korzystania z „Loży 
Prezydenckiej" i przynależących do niej miejsc na II piętrze trybuny zachodniej 
wynika: dla Miasta Łodzi z przysługującego mu prawa własności, zaś dla MAKiS 
sp. z o.o. z treści zawartej z Miastem umowy dzierżawy. Żadnego prawa w tym 
zakresie nie posiada Widzew Łódź S.A. W szczególności i explicite, prawo takie 
nie wynika dlań z zawartych z MAKiS sp. z o.o. umów najmu, ani też z uzyskania 
zezwolenia na organizację imprezy masowej.

4. Odnosząc się do kwestii ilości meczów piłki nożnej organizowanych przez 
Widzew Łódź S.A., w których brali udział pracownicy Urzędu Miasta Łodzi oraz 
Miejskiej Areny Kultury i Sportu sp. z o.o. wyjaśniam, iż nie mamy podstaw 
prawnych do monitorowania aktywności pracowników poza ich godzinami 
pracy, stąd nie posiadamy wiedzy ani statystyk w tym zakresie. Wg posiadanej 
wiedzy Miasto Łódź około 61 razy korzystało z przysługującego mu prawa 
dysponowania „Lożą Prezydencką” zgodnie z treścią umowy dzierżawy 
zawartej z Miejską Areną Kultury i Sportu sp. z o.o. 



Jednocześnie pragnę podkreślić, iż w zakresie korzystania z tzw. „Loży 
Prezydenckiej” Widzew Łódź S.A., Miasto Łódź i MAKiS sp. z o.o. nie realizują 
względem siebie ani odpłatnych ani nieodpłatnych usług. Stąd przedstawione 
przez Pana Radnego wyliczenia z góry zakładają nieprawdziwą tezę. 

Sekretarz Miasta 

Wojciech ROSICKI 




